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JAARVERSLAG BESTUUR / SECRETARIAAT 2024  

 
Samengesteld door: Mindy Mosk, secretaris tot 27 november 2024 en Anne Beekman, secretaris vanaf 

27 november 2024  

Datum: 19 maart 2025. 

 
Bestuur  

Het jaar 2024 begon voor BLTC Westerhout met dezelfde bestuursleden als het jaar 2023. De 

bestuurssamenstelling was als volgt:  

 
Casper Spindelaar Voorzitter     sinds 2016 (sinds 2022 voorzitter) 

Mindy Mosk  Secretaris     sinds 2022 

Sharon van der Kolk Penningmeester en ledenadministratie  sinds 2023 

Jan Pronk  Bestuurslid algemeen    sinds 2015 (sinds 2022 huidige rol) 

Stephan Couzijn commissie recreatief jeugd   sinds 2023 

Juwita Slatman  commissie recreatief senioren   sinds 2022 

Dylan Bruin  commissie media & communicatie  sinds 2022 

Marit van der Meij technische commissie    sinds 2022 
 

Het bestuur heeft in 2024 zowel fysieke als digitale vergaderbijeenkomsten gehad. De 

bestuursvergaderingen van STAK zijn het gehele jaar bijgewoond door Casper Spindelaar en/of Mindy 

Mosk. Op 27 november 2024 heeft er een extra Algemene ledenvergadering plaatsgevonden waarbij er 
een bestuurswissel heeft plaatsgevonden. Formeel afgetreden zijn: 

 

Casper Spindelaar  Voorzitter      

Mindy Mosk   Secretaris      

Jan Pronk   Bestuurslid algemeen     

Juwita Slatman   Commissie recreatief senioren    

Dylan Bruin   Commissie media & communicatie   

Marit van der Meij  Technische commissie     
 

Stephan Couzijn en Sharon van der Kolk zijn aangebleven. Daarnaast zijn de volgende nieuwe 

bestuursleden benoemd:  

 
Frank Appeldoorn  Voorzitter      

Anne Beekman   Secretaris      

Karlijn Vlasblom  Vice-Voorzitter    

Robert van Ingen  Commissie paviljoen  
Sebastiaan Hoogervorst Commissie Baanonderhoud 

 

Per 27 november 2024 bestaat het bestuur aldus uit: 

 
Frank Appeldoorn  Voorzitter      

Anne Beekman   Secretaris      

Sharon van der Kolk  Penningmeester en ledenadministratie   

Stephan Couzijn  Commissie recreatief jeugd 
Karlijn Vlasblom  Vice-Voorzitter     

Robert van Ingen  Commissie paviljoen  

Sebastiaan Hoogervorst Commissie Baanonderhoud 
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Uitdagingen 

Het bestuur heeft in het jaar 2024 voor een grote uitdaging gestaan, namelijk voor de vraag of de 
verenigingstaken overgenomen zouden moeten worden door Primos. Dit voorstel is gedaan door de 

leden Flip Janssen en Terry van der Heiden, tevens uitbaters van het clubhuis. Om alle leden de 

gelegenheid te geven meer informatie te krijgen over dit voorstel, hebben er twee 

informatiebijeenkomsten plaatsgevonden aan het begin van 2024. Eén bijeenkomst op 31 januari 2024 
en één bijeenkomst op 26 februari 2024. Tijdens deze informatiebijeenkomsten zijn de plannen van 

Primos gepresenteerd en was er gelegenheid voor de leden om vragen te stellen. Op 18 maart 2024 

vond de Algemene Ledenvergadering plaats. Tijdens deze Algemene Ledenvergadering werd het voorstel 

van Primos in stemming gebracht. Het voorstel werd aangenomen onder het voorbehoud dat er juridisch 
advies zou worden ingewonnen door het bestuur bij Batenburg Notarissen om na te gaan of het voorstel 

in overeenstemming was met de statuten van de vereniging. Batenburg Notarissen heeft afgezien van 

het geven van advies. Het bestuur heeft daarom advies ingewonnen bij Tanger Advocaten. Op basis van 

dat advies heeft het bestuur besloten niet over te gaan tot het uitvoeren van het voorstel van Primos, 
maar Primos de gelegenheid geboden om hun plannen opnieuw ter stemming te brengen in een ALV 

waar ook een statutenwijziging zou worden voorgelegd. In het najaar van 2024 heeft Primos laten weten 

hun voorstel in te trekken.  

 
Het bestuur heeft het afgelopen jaar voor de grote vraag gestaan hoe de toekomst van de vereniging 

eruit moet komen te zien. Het bestuur heeft geconstateerd dat de huidige situatie op de lange termijn 

niet houdbaar is. Er zouden op de langere termijn te veel taken commercieel uitbesteed moeten worden, 

omdat er te weinig vrijwilligers voorhanden lijken te zijn. Toch hebben meerdere leden zich actief en 
betrokken opgesteld door hier extra aandacht voor te vragen en met elkaar een plan te bedenken om 

de toekomst van de vereniging veilig te stellen. Dit heeft erin geresulteerd dat er een nieuw, enthousiast 

bestuur zich kandidaat heeft willen stellen en daarbij nieuwe ideeën hebben geopperd om het nieuwe 

jaar 2025 van start te gaan. De positieve energie die het nieuwe bestuur met zich brengt en de 
betrokkenheid van de reeds aangemelde vrijwilligers geeft de hoop dat 2025 een mooi, sportief en 

bovenal gezellig jaar gaat worden waarin ieder van de leden zich hopelijk thuis zal voelen en zich daarbij 

veilig genoeg zal voelen om zijn/haar steentje bij te dragen aan de vereniging. Of je nu een kleine of 

grote taak op je neemt, vele handen maken licht werk.  

 
Terugkijkend op het jaar 2024 is het een lastige periode geweest dat veel onduidelijkheid voor de leden 

met zich meebracht. Helaas was dit inherent aan het veelomvattende proces. Niet alleen voor de leden, 

ook voor het bestuur, de uitbater Primos en de tennisschool was het vanwege de onzekerheid een lastige 

periode. Het was niet mogelijk om vooruit te kijken omdat het lange tijd onduidelijk was of de 
privatisering doorgang zou vinden. Dit maakte het onmogelijk voor het bestuur actief op zoek te gaan 

naar vervangers voor een aantal van de inmiddels vertrokken bestuursleden, een lange termijnplanning 

te maken voor de tennisschool en voor de uitbater Primos om de gewenste investeringen te doen. 

Vanwege verschillende redenen is het finale besluit om het wel of niet te doen meerdere malen 
uitgesteld, waarna uiteindelijk Primos uit eigen beweging heeft besloten zich terug te trekken. Helaas 

heeft het proces ook gezorgd voor een bepaalde tweedeling (een groep die voorstander was van de 

privatisering en een groep die tegenstander was van de privatisering) binnen de vereniging. Gelukkig 

hebben zich geen vervelende incidenten voorgedaan, maar tegelijkertijd heeft ook deze tweedeling er 
voor gezorgd dat het clubgevoel verder onder druk kwam te staan. Het bestuur heeft zo goed en zo 

kwaad geprobeerd de vereniging te blijven leiden een duurzame oplossing te vinden voor de ontstane 

situatie. Onderdeel hiervan was dat in een vroeg stadium besloten was om, vooruitlopend op de 

voorziene privatisering, vele verengingstaken door Primos uit te laten voeren, inclusief de organisatie 
van toernooien en competities. Onderdeel van de afspraken was dat Primos dit voor eigen rekening en 

risico zou uitvoeren.  

 

Deze beslissing heeft twee consequenties gehad; enerzijds heeft het ertoe geleid dat de verenging 
inkomsten misliep, bijvoorbeeld de inkomsten die in het verleden gegenereerd worden vanuit de 

organisatie van de twee open toernooien het Kennemerlandtoernooi en het Westerhout Dubbeltoernooi. 

Anderzijds heeft het ertoe geleid dat het bestuur enigszins op afstand kwam te staan van de dagelijkse 

gang van zaken van de vereniging, terwijl het bestuur tegelijkertijd uiteraard wel formeel 
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verantwoordelijk bleef. Helaas heeft dit als consequentie gehad dat een aantal zaken niet goed zijn 

verlopen, zoals bijvoorbeeld het monitoren van de oplopende debiteurenpost en het accuraat innen van 

bijvoorbeeld de competitiegelden. Ten aanzien van de debiteurenpost kan gezegd worden dat helaas 

een groot aantal leden vanwege de onduidelijkheid het lidmaatschap hebben opgezegd. Door de leden 
is niet altijd het juiste proces (tijdig) gevolgd voor het opzeggen. Dit vergde vanuit het bestuur een 

grotere inspanning om dit op de juiste en tijdige wijze op te volgen, echter vanwege de hierboven 

geschetste situatie is dat helaas niet altijd op een juiste wijze gebeurd. Als (voormalig) bestuur 

betreuren wij dit. Ten aanzien van de competitiegelden kan gelukkig (inmiddels) bevestigd worden dat 
deze inmiddels met terugwerkende kracht zijn geïnd. 

 

Wel zijn wij inmiddels zeer verheugd met de huidige situatie bij de vereniging en zien wij bij een groot 

aantal leden een hernieuwd enthousiasme om middels vrijwilligerswerkzaamheden een bijdrage te 
leveren. Hoewel uiteindelijk de privatisering geen doorgang heeft gevonden en voor onrust heeft 

gezorgd, is het wellicht een positief bij-effect geweest dat een groot aantal leden actief is gaan nadenken 

over de toekomst van de vereniging. Opnieuw, wij zijn zeer enthousiast over de nieuwe koers, willen 

het nieuwe bestuur veel succes wensen en uiteraard via deze weg toezeggen dat een aantal van de 
voormalig bestuursleden zich graag blijven inzetten voor de vereniging. 

 

  

 
Ledenaantal  

Per 1 februari 2025 kent BLTC Westerhout 381 actieve leden. Dit zijn zowel jeugd- als seniorenleden.  

 

 
 


